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KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

Működő Város Bizottsága 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

 

3105-10/2025. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közgyűlésének 

Működő Város Bizottsága 

2025. május 27-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Városháza 

      Kecskemét, Kossuth tér 1. I/2. 

 

Az ülés időtartama:  10.30 órától – 12.00 óráig 

 

Jelen vannak:  Szamler László elnök 

    Király József társelnök 

Lévai Jánosné bizottsági tag 

Alföldy-Boruss Dániel bizottsági tag 

Györkös Barnabás bizottsági tag 

Riczu Péter bizottsági tag 

 

Távol vannak:  Sipos László bizottsági tag 

 

 

Jelenlévő meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Mócza Rita 

 

 

Szamler László: 

 

Köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 

a bizottság 7 tagjából 6 fő van jelen. Sipos László bizottsági tag előre jelezte távolmaradását.  

 

Az ülést megnyitja, majd az írásban kiküldött meghívó szerint javaslatot tesz az ülés 

napirendjére azzal, hogy a pótlólagosan kiküldött 12. sorszámú, „A 37/2025. (V. 16.) MVB. 

számú határozat módosítása” tárgyú előterjesztést is tűzze napirendre a bizottság és azt a zárt 

ülés előtti utolsóként tárgyalja.  

Lévai Jánosné bizottsági tag előzetes kérésére javasolja, hogy a bizottság a meghívón szereplő 

4. sorszámú beszámolót ne tárgyalja.  

Megkérdezi, kinek van a napirendhez módosító javaslata? 
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Lévai Jánosné: 

 

Fenntartja a kérését.  

 

Szamler László: 

 

Erre tekintettel megkérdezi, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság a meghívó szerinti 4. 

sorszámú anyagot nem tárgyalja? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadta.  

 

Megkérdezi, ki ért egyet a 12. sorszámmal kiküldött, „A 37/2025. (V. 16.) MVB. számú 

határozat módosítása” tárgyú előterjesztés napirendre vételével? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a javaslatot elfogadta.  

 

Kopping Rita: 

 

A meghívó szerinti 5. napirendi pontban szereplő Hanusz István utca egyik szakaszának a 

szélesítése és az ottani közlekedési rend módosítása nagy port kavart az előzőekben. 

Képviselőként indítványt nyújtott be arra vonatkozóan, hogy az önkormányzat szakhatóságok 

bevonásával folytasson le egy bejárást, de ez nem történt meg. Kéri ezért, hogy a szóban 

forgó napirendi pontot a bizottság a mai ülésén ne tárgyalja. Érdemben ez már nem 

befolyásolja az egész fejlesztést és beruházást, mert a munkálatokat a tegnapi nap folyamán 

elkezdték.  

Tudomásul veszi azt, hogy ez a szélesítés esetleg megvalósul, de várhatóan plusz információk 

lehetnek még, ezért a júniusi bizottsági ülésen tárgyaljon a napirendről a bizottság. Addig 

pedig legyen egy olyan előkészítés, ahol azokat az információkat - amiket tudnak, illetve, 

amit a lakosság kér – elmondhassák. Így egyeztetni tudnának az ott élők és a szakirányú 

vezetés is abban, hogy mire jutottak és milyen előrelépések vannak ebben a témakörben. 

Mindenképpen legyen egy olyan fórum, ahol a lakóközösség ezt meg tudja beszélni és ahol a 

terület önkormányzati képviselője, valamint az illetékes alpolgármester is jelen van. Az 

alpolgármesterrel több ízben tárgyaltak már erről.  

 

Dr. Fekete Gábor: 

 

4 alkalommal folytattak megbeszélést ebben a témakörben. 

 

Kopping Rita: 

 

Olyan egyeztetést kellene tartani, ahol mindkét fél, azaz kétfajta érdek próbál megegyezésre 

jutni, hiszen az egyik fél részéről van konszenzusra való hajlam, a másik fél részéről nincs. 

Megismétli: azon túl, hogy ez a fejlesztés megtörténik, szükséges lenne egy egyeztetés. A 

Mérnöki Iroda vezetőjével és csoportvezetőjével is egyeztettek arról, hogy valószínűleg még 

egy forgalomcsillapító eszköz bekerül arra az útszakaszra, illetve máshová is. Kéri, 

tárgyaljanak újra a lehetőségekről.  
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Szamler László: 

 

A Hanusz István utcai fejlesztés folyamatban van és az meg fog történni. Nem a bizottság 

hatásköre kötelezettséget vállalni arra, hogy bármiféle fórumot, egyeztetést tartsanak, de a 

kérést jogosnak tartja, aminek teret kell adni. A Hollandfalu forgalomszervezésével és annak 

tökéletesítésével kapcsolatban legyen fórum és egyeztetés, akár a Mérnöki Iroda vezetőjének, 

szakembereinek, az érintett szakosztályoknak és a terület önkormányzati képviselőjének a 

bevonásával. A terület önkormányzati képviselőjeként ennek nem látja akadályát, fel tudja 

vállalni.  

 

Kopping Rita: 

 

A városrészben 2-3 utca lakói között kibékíthetetlen ellentét és konfliktus alakult ki emiatt. 

Ha megtörténik ez az egyeztetés, véleménye szerint konszenzus alakulhat. Ezt kéri a másik fél 

részéről is. Nem célszerű az ellentétek szítása, ezért is kéri az alpolgármestert és a bizottságot, 

hogy júniusban tárgyalja az anyagot a bizottság.  

 

Dr. Fekete Gábor Domicián: 

 

A lakóknak voltak kérései a fekvőrendőrökkel kapcsolatosan arra vonatkozóan, hogy milyen 

módon szeretnék az eszközök kihelyezését. Erre tekintettel elmondja, hogy olyan 

forgalomcsillapító eszközök kerülnek majd kihelyezésre, amelyeket a jogszabály megenged. 

Ezen az úton már elindultak és abszolút kompromisszumkészek az önkormányzat részéről.  

 

Kopping Rita: 

 

Van még néhány olyan kérdés, amit érdemes lenne megvitatni. Ezért kérte a fórumot, hogy ott 

elmondhassák a véleményüket, majd pedig a város ennek megfelelően dönt.  

 

Király József: 

 

Nagyon helyes, ha lakossági fórumot tartanak akkor, amikor a közlekedéssel kapcsolatban 

változás áll be. Örömmel vette, hogy a bizottság elnöke - aki az érintett terület önkormányzati 

képviselője is egyben - felajánlotta, hogy megrendezik ezt a lakossági fórumot. Jó, ha az 

ellenérdekű felek leülnek tárgyalni, akik mégsem azok, hiszen szomszédos lakókról van szó. 

A város abban is érdekelt, hogy a további munkálatok mindenki megelégedésére folyjanak.  

 

Szamler László: 

 

Megkérdezi, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság a meghívón szereplő 5. sorszámú beszámolót 

nem tárgyalja? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság a javaslatot 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta.  

 

Ezt követően javasolja, hogy a bizottság a zárt ülés napirendjét utolsóként tárgyalja, majd 

megállapítja, hogy a napirendhez több módosítás nincs, ezért megkérdezi, ki ért egyet a 

módosításoknak megfelelően az ülés napirendjével?  
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Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta az ülés napirendjét a következő határozattal: 

 

39/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága az 

ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:  

 

1.) Beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2024. évi tevékenységéről (1.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 1. sorszámmal szerepel.) 

 

2.) Beszámoló a Bács-Kiskun Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

Kecskeméti Katasztrófavédelmi Kirendeltség Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság 2024. évi tevékenységéről (2.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 2. sorszámmal szerepel.) 

 

3.) Közúti forgalomszabályozási döntések (3.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 

4.) A díjfizetési kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel 

történő várakozási közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő 

használatáról szóló 19/2022. (X.13.) önkormányzati rendelet módosítása (6.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 6. sorszámmal szerepel.) 

 

5.) Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések (7.) 

Előterjesztők: Dr. Fekete Gábor Domicián, Bán János, Dr. Homoki Tamás,  

Gaál József alpolgármesterek 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 13. sorszámmal szerepel.) 

 

6.) A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek, vezető állású 

munkavállalóinak és felügyelőbizottsági tagjainak díjazásával kapcsolatos 

döntések (8.) 

Előterjesztők: Dr. Fekete Gábor Domicián és Dr. Homoki Tamás alpolgármesterek 

 

7.) Nem önkormányzati beruházásban megvalósuló útépítés támogatása (9.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester  

 

8.) Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. 

II. félévi munkatervére (10.) 

Előterjesztő: Szamler László elnök 

 

9.) A 37/2025. (V. 16.) MVB. számú határozat módosítása (12.) 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 
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ZÁRT ÜLÉS: 

 

10.) Javaslat dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására (11.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 23. sorszámmal szerepel.) 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 

* * * 

 

 

1.) NAPIRENDI PONT 

 

Beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2024. évi tevékenységéről (1.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

(A 10.768-2/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Szamler László: 

 

Köszönti az ülésen megjelent Gama-Kovács Gábor rendőr alezredest, akinek megadja a szót. 

 

Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes: 

 

A beszámolót a bizottság tagjai megkapták, kérdések tekintetében áll a bizottság 

rendelkezésére. 

Megköszöni a városnak és a város lakóinak azt a támogatást, amit a rendőrség számára 

nyújtottak. Mivel pénzbeli támogatást is kaptak, ezért úgy döntött, hogy ez évben a kapott 

összeg jelentős részét közterületi szolgálatra fogják fordítani túlórában. Úgy gondolja, hogy a 

kapott 11 millió Ft akkor szolgálja leginkább a város érdekeit, ha a rendőrök kint vannak a 

közterületen, ezáltal minden problémára azonnal reagálni tudnak.  

 

A megbízása óta igyekszik így vezetni a kapitányságot. Elmondja, hogy átalakításokat is 

végre kellett hajtani, hiszen változtak a trendek: vannak olyan területek, ahol sajnos negatív 

irányú elmozdulás történt, pl. a csalások, hozzátartozók közötti erőszak, kábítószeres 

bűncselekmények tekintetében. Külön alosztályokat hoztak létre, illetve megerősítették 

azokat, de ugyanígy megerősítették a közterületi szolgálatokat is. Más kapitányságokról 9 fő 

tapasztalt kolléga érkezett a kapitányságukra és még 4 fő jelezte, hogy Kecskeméten szeretne 

dolgozni. Ezek a kollégák 15-20 éves tapasztalattal bírnak. Úgy gondolja, hogy segítségükkel 

valóban olyan közterületi rendet tudnak lépésről lépésre elérni, ami azt mutatja, érdemes ezen 

az úton haladni tovább. A számadatokon túl számára sokkal fontosabb a lakossági 

visszajelzés. A közösségi médiát maga is figyelemmel kíséri és ha olyan esetet lát, akkor 

utánajárnak a hiteles információknak és felderítik azokat is. 

 

Szamler László: 

 

Megköszöni a tájékoztatást, valamint a rendőrkapitány polgárbarát hozzáállását.  
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A beszámolóban a választókerületében felmerült problémákra, társadalmi problémára számos 

javaslat és terv található, amit megelégedéssel vesz. Ezeket megnyugtató módon tudja 

tolmácsolni a választópolgárok felé is. A leírtak szerint a jövőben hatékonyan fognak 

foglalkozni a problémákkal.  

 

Lévai Jánosné: 

 

Nagyjából már 15 évvel ezelőtt kezdeményezte a kerékpárok regisztrációját. Megkérdezi 

ezért, hogy ez működik-e és van-e a lakosságnak erről információja? Reklámozni kellene a 

regisztrációt, hiszen ezzel kevesebb lopás történik. 

Örömmel veszi, hogy a városban egyre több térfigyelő kamera található, ami segíti a 

rendőrség munkáját. Megkérdezi, mennyire leterhelt a kamerarendszer és bővíthető-e még?  

 

Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes: 

 

A kamerarendszert a város finanszírozza. Több, mint 490 db kamera van, ami fejleszthető. 

Vannak olyan utcaszakaszok és városrészek, amelyeket mindenképpen fejleszteni kell. 

Megkeresik főként a társasházi lakóövezeteket annak érdekében, hogy a társasházak maguk 

próbáljanak meg kamerarendszereket felszerelni, hiszen ez a saját biztonságérzetüket is 

befolyásolja, de ezen túl olyan eseményeket is felvehetnek, amiből a közbiztonságot is 

befolyásoló tényezők adódnak. Ilyen, amikor pl. a hajléktalanok mennek be, vagy költöznek 

be a lépcsőházakba, a társasházakba, vagy akik ott értékesítenek. A társasházak egy részében, 

főleg a Széchenyivárosban és környékén drogdílerek is vannak, de mindenütt megtalálhatóak.  

 

Tájékoztatásul elmondja, hogy Kiskunmajsán 60 db kamerát szerelt fel a város - a megfelelő 

adatvédelmi szempontokat is figyelembe véve - úgy, hogy a lakosságot pályázattal 

támogatták. Egy 4 kamerás kamerarendszer bekerülési költsége családi házanként nagyjából 

400 ezer Ft volt, amit a város 150 ezer Ft-tal támogatott. A rendőrség bármikor kimehet 

büntető- vagy szabálysértési ügyekben a kamerafelvételekért, ezért úgy gondolja, hogy 

komoly előrelépést lehetne tenni azzal, ha Kecskemét városának is lenne erre költségvetése.  

 

A kerékpárok regisztrációja működik, de országos szinten is ellaposodott ez a rendszer. A 

lopásokat ez nem fogja megállítani, viszont a rendőrség munkáját segíti. A maga részéről ezt 

kiterjesztené a rollerekre is. Felelevenítik majd ezt.  

 

Dr. Fekete Gábor Domicián: 

 

Jónak tartja azt a koncepciót, amivel a túlórára költik a plusz forrást. Jónak tartja azt a célt is, 

hogy minél több rendőr legyen a közterületen, illetve fontos, hogy tapasztalt rendőrök 

érkeznek Kecskemétre.  

Köszönetet mond a rendőrségnek az elmúlt napokban tett gyors intézkedésért, annál a 

balesetnél, ami a 441-es út katonatelepi iskolánál lévő kereszteződésében történt. A 

jelzőlámpás kereszteződésben a baleset következtében megszűnt a lámpás irányítás, ezért 

kérésére a rendőrség a reggeli, iskolába érkező időszakban felügyelte ott a rendet. 

 

Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes: 

 

Természetes, hogy a kéréseket teljesítik, főként egy közlekedésbiztonsági helyzetben, ahol 

gyerekek vannak veszélyben. 
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Király József: 

 

Felmerül a kérdés, hogy a rendőrségi beszámoló melyik bizottsághoz tartozik, hiszen 

korábban a Jogi és Ügyrendi, majd a Városüzemeltetési bizottságokhoz tartozott. 

A rendőrség munkája a belügyminiszter felé is egyfajta elszámolási kötelezettséggel van, de 

az önkormányzattal is közös munkának kell lennie, amiről a beszámolónak szintén szólnia 

kell.  

 

Megemlíti a településbiztonsági index elkészítését, ami arról szól, hogy a település tervezése, 

működtetése mennyire biztosítja azt a lehetőséget, hogy a bűnmegelőzést minél jobban 

szolgálja. A beszámolóban számos olyan téma van, amivel a bizottságnak foglalkoznia kell 

azért, hogy ne csak a fizikai jelenlét legyen meg, hanem a járulékos dolgok is.  

 

Elmondja, hogy választókerületében az Árpád krt.-on és a Halasi úton is 4 emeletes blokkos 

házak vannak, közöttük nagy zöldterülettel, padokkal, amit kezelni kell. Nyáron rendszeresen 

bejelentések érkeznek, mert ezeken a helyszíneken gyakran van éjjelente 

kábítószerfogyasztás, italozás, aminek következtében a lakók nem tudnak pihenni. 

Ugyanakkor bejelentik azt is, hogy milyen a zöldfelület, nincs rendben tartva a park.  

Adott a lehetőség arra, hogy a két ház közötti rész lekerítésével és a lakóközösség számára 

való átadásával a lakosok rendben tartják a helyszínt, jobban odafigyelnek, mert saját 

magukénak érzik. Így idegenek sem mennének be.  

Több olyan találkozási pontot kellene szervezni, ami a város tervezése és működtetése 

szempontjából a legjobban szolgálja azt, hogy az ott élő emberek azt érezzék, hogy valóban 

védettek. Másrészről pedig az önkormányzat így saját eszközeivel kivédi azt, hogy ott adott 

esetben bűnt kövessenek el. 

 

Az adatokból látszik, hogy a nagyvárosi szerep megmutatkozik Kecskeméten. Amikor a 

Mercedes gyár idejött, már az akkori vezetők is jelezték, hogy számíthatnak arra, hogy 

bizonyos csoportok megjelennek a városban, ezért a városnak is ugyanúgy felelőssége van, 

mint a rendőrségnek.  

 

A kamerákhoz figyelők is kellenek, nem elegendő kamerákat telepíteni.  

Úgy gondolja, hogy Gama-Kovács Gábor rendőrkapitány vezetése óta a közlekedésben 

nagyon következetesen járnak el a szabálytalankodókkal szemben. Ez azért is fontos, mert a 

belváros számos esetben a szabálytalankodók miatt élhetetlen, vagy az autósok tiltott helyen 

parkolnak. Meglátása szerint ez közös felelősség. Megköszöni a beszámolót.  

 

Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes: 

 

Egyetért azzal a véleménnyel, hogy a közbiztonságban a lakosságnak, a rendőrségnek, a 

polgárőrségnek és valamennyi együttműködő szervezetnek felelőssége van. Úgy gondolja, 

hogy a város jó irányt vett ebből a szempontból. A város főterén sikerült rendet tenni, de nem 

szabad megállni a feladatokkal, hiszen a hajléktalanok bár eltűntek innen, de más területeken 

viszont megjelentek. Az érintett lakók jogos igénye, hogy az ő lakókörnyezetükben is rend 

legyen.  

 

Egyetért azzal, hogy a közlekedési morál olykor kívánnivalót hagy maga után. Novemberben 

felállítottak egy forgalomellenőrző csoportot, ami minden más feladattól mentesen 

tevékenykedik. A városban egy páros csak ezzel foglalkozik. A gyorsulási versenyek, az 
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átalakított gépjárművek esetében számtalan esetben már jelzéssel éltek a Nemzeti 

Közlekedési Hatóság felé. Nem ritka, amikor egy hétvégén 4-6 olyan autót is jeleznek a 

hatóság felé, amit műszaki vizsgára rendelnek, illetve ezeknél a rendőrség szabálysértési 

eljárást kezdeményez. Ezek megszűntével várhatóak eredmények.  

 

A baleseti statisztika ebben az évben jelentősen javult Kecskeméten. 22 balesettel kevesebb 

volt, mint az elmúlt évben, ez 30 %-os csökkenést jelent. Tavaly 6 halálos baleset volt, ez 

évben 2, valamint súlyos baleset is 2-vel kevesebb volt. Természtesen még ezek a számok is 

soknak számítanak, hiszen emberek sérültek, de a könnyebb sérülések száma is 

megfeleződött.  

 

A rendőrök elmagyarázzák a szabálytalankodóknak, hogy mit hibáztak, miért szankcionálnak, 

majd figyelmeztetik őket. Emiatt is lett nagyon magas az ez évi figyelmeztetések száma: 

mintegy 1300 db a kapitányság tekintetében. A figyelmeztetések láthatóan fontosak. Ezt 

mutatják a baleseti statisztikák is.  

 

Lévai Jánosné: 

 

A beszámoló átfogó képet mutat a rendőrség munkájáról. A kapitányság két járást és 21 

települést érint, ez óriási felelősség és nagy kihívás.  

A közterület-felügyelőkkel kapcsolatos együttműködés tekintetében megdöbbentő szám 

látható a beszámolóban, ami azt mutatja, hogy a rendőrséggel 3273 órát dolgoztak közösen. 

Ez példaértékű, megköszöni a közterület-felügyelők munkáját is.  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata kiemelten segíti a polgárőröket, akik 

önkéntesen végzik a munkájukat. A beszámoló 1410 esetet mutat be, ami azt jelenti, hogy 

8272 órában 2256 fő vett részt a közös munkában. Amennyiben a közgyűlés a jövő évi 

költségvetésében is hasonló összeget szavaz a polgárőrségnek, akkor az meglátása szerint jó 

helyre kerül.  

 

Végül elmondja, indokolt lenne, ha több sebességmérés lenne a városban. A Szent László krt.-

on (30 km/h sebességkorlátozás van érvényben) a nagybani piacra tartók nem tartják be ezt. 

Ugyanígy a Szent István krt.-on sem, ahol mindkét oldalon társasházak találhatók és szintén 

sebességkorlátozás került kihelyezésre. A Klébelsberg utcán is indokolt lenne a gyakoribb 

mérés.  

 

A beszámoló szemléletesen mutatja az egyes bűncselekményeket. Örömmel vette, hogy a 

drogos problémák tekintetében országos szinten is elmozdulás van.  

 

További jó munkát kíván a rendőrkapitánynak és további sikeres együttműködést. Örömmel 

vette, hogy a képviselői megkeresésekre mindig visszahívást kapnak és rövid időn belül 

megoldják a problémát.  

 

Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes: 

 

A sebességellenőrzést szintén az említett alosztály látja el, de elhatározták, hogy újabb 

kollégákat fognak bevonni, más településekről átvezényelve. 5 újabb kollégát képeznek majd 

ki, ezáltal éjjel-nappal tudják folyamatosan a munkát végezni.  
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Szamler László: 

 

Megköszöni a beszámolót, majd megállapítja, hogy több kérdés, hozzászólás nincs, ezért 

megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

40/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2024. évi tevékenységéről 

 

 

A   Működő   Város  Bizottság  megtárgyalta  Szemereyné  Dr. Pataki Klaudia  polgármester 

10.768-3/2025. számú beszámolóját és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült beszámolót a közgyűlés számára elfogadásra javasolja.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Bohner Zsolt, a Biztonságos Működés Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

2.) NAPIRENDI PONT 

 

Beszámoló a Bács-Kiskun Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. 

évi tevékenységéről (2.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

(A 10.766-2/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Janovics Péter tűzoltó százados: 

 

Bemutatkozással kezdi a beszámoló ismertetését és elmondja, hogy 2025. április 1-jével látja 

el a Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-parancsnokságának tűzoltóparancsnoki beosztását. 18 éve 

él Kecskeméten, amióta a mentő tűzvédelemben dolgozik. A továbbiakban is ezt kívánja 

szolgálni, immár az új beosztásában.  

 

A megküldött beszámolót annyiban egészíti ki, hogy a Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság nemcsak itt a városban, hanem a környező 11 településen is biztosítja és ellátja 

a mentő tűzvédelmet. A beszámolóban általánosságban az 1200 feletti vonulásszám mind a 15 

települést érinti.  

 

 

 



10 

 

Kecskemét tekintetében a következő adatokat osztja meg: tavaly 1076 vonulásuk volt. A 

statisztikákat megfigyelve mind a tűzesetek (9 %-os), mind a műszaki mentések terén (18 %-

os) emelkedés volt tapasztalható. Ezeket az eseteket az időjárás jelentősen befolyásolja, 

hiszen aszályos időszakban a szabadtéri tűzesetek száma meg szokott emelkedni. Ugyancsak 

az időjárás miatt emelkedett a műszaki mentések száma is a nagy kiterjedésű viharkárok 

miatt, amik a várost és a környező településeket sújtották.  

A tavalyi évben 652 műszaki mentés volt és 424 tűzeset.  

 

Az új tűzoltó laktanya több, mint egy éve ad otthont a kecskeméti hivatásos 

tűzoltóparancsnokságnak. A kollégák nagyon kedvelik a laktanyát, hiszen ez már egy 

modernebb, a kor követelményeinek megfelelő kialakítású tűzoltó laktanya. A technikai 

fejlődés sem állt meg, hiszen a tavalyi évben kaptak egy tűzoltó gépjármű fecskendőt is. Egy 

év tapasztalatait összegezve egy nagyon hasznos eszközről van szó. Megköszöni Kecskemét 

Megyei Jogú Város Önkormányzatának a tavalyi évi támogatását, mellyel tovább tudták 

gyarapítani a Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság eszközparkját. A technikai 

fejlesztéseken túl elmondja, hogy a lakossággal való kapcsolattartás és tájékoztatás továbbra 

is kiemelt szerepet tölt be. Ezt az idei évben is tovább folytatták a tavalyi évhez hasonlóan a 

közösségi szolgálat, vagy az ifjúság nevelése terén. Kiemeli az önkéntes tűzoltó egyesületek, 

valamint az önkormányzati tűzoltóparancsnokság nagy szerepvállalását ebben.  

 

A fluktuáció ezt a tűzoltóságot is érinti, de jelentős a fiatalok érdeklődése a munka iránt, 

akiket örömmel látnak. Jelenleg 9 fő kezdte meg a képzését a rendszerükön belül.  

 

Szamler László: 

 

Megköszöni a kiegészítést és köszönti a tűzoltó századost tűzoltóság élén a városban. Sok 

sikert kíván és a lehető legkevesebb eseményt.  

 

Lévai Jánosné: 

 

Megkérdezi, hogy a toronyházakban tűz esetén speciális szakembereket küldenek-e ki 

mentésre? Hány db emelőkosaruk van, ami magasabb emeletekre is felér?  

Javasolja, hogy a képviselőtestület tekinthesse meg az új laktanyát, ezért a tűzoltóparancsnok 

hívja meg a közgyűlést a laktanyába.  

 

Janovics Péter tűzoltó százados: 

 

Beavatkozó tűzoltóként elmondja, hogy a középmagas és a magas épületek tűzeseteinek a 

szakszerű felszámolása részükről mindig komoly kihívást jelentett, de nem ütközött 

akadályba. Amikor technikai okokból a saját magasból mentőjük nem riasztható (pl. műszaki 

felülvizsgálat, vagy felülvizsgálat esetén), akkor Kiskunfélegyháza Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokságának a magasból mentője érkezik a székhelyre, ellátva a feladatot. 

Kecskeméten több magas épület is van a város megyeszékhely volta miatt is, mint az egyéb 

településeken. Ezek közül kiemelkedő magasságú a megyeháza épülete a Deák Ferenc tér 3. 

szám alatt. Ezeket a magasból mentő eszközeikkel elérik, illetve a kollégák szakmai tudása 

minden esetben elegendő az eset szakszerű felszámolásához.  

 

A felkérésre ezúton meghívja a képviselőtestületet a laktanya bejárására. Kéri, jelöljenek meg 

egy alkalmas időpontot, amikor személyesen fogja körbe vezetni a képviselőket, betekintést 
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adva a tűzoltóság életébe. Ide tartozóan elmondja, hogy a hétvégén volt a „Nyitott szertár” 

napjuk, amikor is az érdeklődők nagy számban látogatták meg az új laktanyát.  

 

Király József: 

 

Örömmel veszi, hogy a százados ilyen fiatalon vezeti az egységet. Maga is kezdeményezi a 

látogatást, erre korábban ígéretet is kaptak a képviselők.  

 

A beszámolóból kimaradt, hogy a kecskeméti tűzoltók az árvízvédelemből is kivették 

részüket és szerepet kaptak abban Baján. A korábbi beszámolókból az tűnt ki, hogy sok 

esetben létszámgondokkal küzdenek, ezért örömmel vette azt az információt, hogy a felvétel 

folyamatos és jelenleg is kiképzések zajlanak.  

Eredményes és minél kevesebb munkát kíván a tűzoltóparancsnok számára, hiszen ez 

mindenki érdeke.  

 

Janovics Péter tűzoltó százados: 

 

Az árvízvédelem azért nem szerepel az anyagban, mert az itteni tűzoltóság a 

Belügyminisztérium Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóságának a helyi szerve és 

amikor elrendelnek egy ilyen országos szintű védekezést, abban kötelességük részt venni.  

A beszámolóba ez azért nem került be, mert nem érinti Kecskemét működési területét. 

Rengeteg olyan esetük van, ami a tűzoltó munka sokszínűségét is mutatja, hiszen 

gyakorlatilag mindenben részt vesznek. A látogatásban a képviselők rendelkezésére áll.  

 

Szamler László: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, ezért 

megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

41/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Beszámoló a Bács-Kiskun Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Kecskeméti Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2024. 

évi tevékenységéről 

 

 

A   Működő   Város  Bizottság   megtárgyalta   Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

10.766-3/2025. számú beszámolóját és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült beszámolót a közgyűlés számára elfogadásra javasolja.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Bohner Zsolt, a Biztonságos Működés Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 
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3.) NAPIRENDI PONT 

 

Közúti forgalomszabályozási döntések (3.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A 1164-9/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Dr. Fekete Gábor Domicián:  

 

A határozat-tervezet 1.3. pontjánál kéri, hogy a megállási tilalom ne az egész szakaszra, 

hanem csak a jelölt szakasz első felére vonatkozzon, ami a 441-es úthoz van közelebb.  

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

 

Erre tekintettel a javaslat a következő lenne: „1.3. a Jegenyefa utca házszámozás szerinti 

páros oldalán a 441. számú főút és a Lombos utca közötti szakaszon a 441. számú főúti 

jelzőlámpás csomópont előtt 35 m hosszon az útpadkára is kiterjedően megállási tilalom 

bevezetését” rendeli el.  

 

Szamler László: 

 

Megkérdezi, hogy a módosító javaslatról szavazzon-e a bizottság? 

 

Dr. Temesvári Péter: 

 

Mivel nem dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester az előterjesztője ennek a napirendnek, 

ezért a bizottság valamelyik tagja módosító javaslatként vállalhatja, amiről a bizottság szavaz, 

majd pedig a határozat-tervezet egészéről szavaznak.  

 

Király József: 

 

Megkérdezi, hogy a Téglás utca teljes hosszán a 30 km/h-s sebességkorlátozás indokolt-e, 

hiszen a burkolat miatt sem lehet nagyobb sebességgel közlekedni ott. Mennyire életszerű ez 

a javaslat, hiszen ez egy olyan hosszú, nem lakott rész, ahová a homokbányai kis utcák 

leágaznak.  

A továbbiakban pedig köszönetét fejezi ki az előterjesztés utolsó pontja tekintetében a hivatal 

együttműködéséért. Képviselőként lakossági fórumot hívott össze az ottani közlekedési 

szituáció kezelésére, ezért bízik abban, hogy a bizottság mindenki megelégedésére fog 

dönteni ebben a kérdésben.  

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

 

A Téglás utca egy olyan hosszú, egyenes szakasz - valóban úthibákkal teli -, ahonnan sorba 

nyílnak útbekötések a társasházak között. Azért került a javalat a bizottság elé, mert egy olyan 

szakaszról van szó, ami vonzza is az autósokat a gyorsításra. Emellett a lakosok ezt az úttestet 

kényelmi szempontból, vagy útjuk lerövidítése érdekében gyalogútként használják, a 

menetiránnyal megegyező irányban. Ez nem is biztonságos.   
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Szamler László: 

 

A határozat-tervezet 1.3. pontjához érkezett javaslatot felvállalja, mint javaslattevő.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs. 

Megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezet 1.3. pontjával?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a módosító javaslatot elfogadta. 

 

Megkérdezi, ki ért egyet a módosítással együtt a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

42/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Közúti forgalomszabályozási döntések 

 

 

A bizottság megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 1164-9/2025 számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság 2025. július 14. napjától kezdődő hatállyal 

 

1.1. a Kandó Kálmán utca Kecskeméti Szakképzési Centrum Gáspár András Technikum 

útcsatlakozása (kapubejárója) és a Gyulai Pál utca közötti szakaszára megállási tilalom, 

valamint a Gyulai Pál utca Kandó Kálmán utca és Balassi Bálint utca közötti szakaszán 

várakozás korlátozás bevezetését; 

 

1.2. a Téglás utca teljes hosszán mindkét irányban 30 km/h sebességkorlátozás 

bevezetését; 

 

1.3. a Jegenyefa utca házszámozás szerinti páros oldalán a 441. számú főút és a Lombos 

utca közötti szakaszon a 441. számú főúti jelzőlámpás csomópont előtt 35 m hosszon az 

útpadkára is kiterjedően megállási tilalom bevezetését; 

 

1.4. a 21057 hrsz-ú út teljes szakaszán mindkét irányban 30 km/h, a 01601/2 hrsz-ú úton 

01599 hrsz-ú útig mindkét irányban 60 km/h sebességkorlátozás bevezetését; 

 

1.5. a Faragó közön (19165 hrsz.) 19243/20 hrsz-ú út csatlakozásáig mindkét irányban 30 

km/h sebességkorlátozás bevezetését; 

 

1.6. az Aradi vértanúk tere 1. szám mögött a kereszteződés után árurakodás céljára 

várakozóhely, a keresztutcát követően 20 méter hosszon, munkanapokon 6:00 – 18:00 

közötti időtartamban megállási tilalom bevezetését; 

 

1.7. a Platthy utcának a Pászthóy utca irányából a Kaszap utca irányába egyirányú forgalmi 

útként történő kijelölését; 
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1.8. a Dellő utca 5. számú társasház és a Sántha György köz közötti útszakaszra 

vonatkozóan mindkét oldalon várakozási tilalom bevezetését; 

 

1.9. a Fráter György utcán a Sántha György köz kereszteződése után a bal oldalon 

bevezetett megállási tilalom módosítását, és a Fráter György utca 12. sz. előtti háztól (a 

kisfeszültségű elektromos légkábeles hálózat ingatlan előtti oszlopától) kezdődően történő 

bevezetését 

 

rendeli el. 

 

2. A bizottság felkéri Dr. Homoki Tamás alpolgármestert, hogy jelen döntéséről a 

kezdeményezőket tájékoztassa, továbbá gondoskodjon a forgalmi rend változásokhoz 

kapcsolódó közúti jelzések elhelyezéséről.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:    Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Bohner Zsolt, a Biztonságos Működés Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I. ponthoz (Kandó Kálmán utca) 
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II. ponthoz (Téglás utca) 
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III. ponthoz (Jegenyefa uta) 
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IV. ponthoz (21057 és 01601/2 hrsz-ú út) 
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V. ponthoz (Faragó utca) 

 

 



20 

VI. ponthoz (Aradi vértanúk tere 1.) 
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VII. a.) ponthoz (Platthy utca) 
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VII. b.) ponthoz 

 

 

 
 

* * * 
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4.) NAPIRENDI PONT 

 

A díjfizetési kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel történő 

várakozási közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő használatáról 

szóló 19/2022. (X.13.) önkormányzati rendelet módosítása (6.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A 10.369-2/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Alföldy-Boruss Dániel: 

 

Aggályai vannak az új díjfizető területek kiterjesztésével kapcsolatban. A parkolás 

szabályozása alapvetően a város parkolási helyzetének megoldását kellene, hogy szolgálja. 

Kissé úgy érzi, hogy a várost amőbaszerűen kezdik a parkolófelületek felemészteni. 

Ettől függetlenül vannak területek – pl. a kórház környéke – ahol szintén vannak parkolási 

gondok, ezért itt indokolt a városmagon kívüli parkolási zónák bevezetése.  

Ismeri a lakosságnak az árváltozásokra érzékeny tulajdonságait, felmerül a kérdés, hogy ez a 

probléma nem kerül-e át a szomszédos utcákba: így akár a Petúr bán, vagy a Szent Imre 

utcába. Ezt aggályosnak tartja, ugyanakkor örömmel vette azt, hogy noha fizetőssé válik a 

parkolás, de a parkolásra nem ideális a környezetben, pl. a „Trabant” elnevezésű 

vendéglátóhely melletti környezet az Ady Endre utcánál gyepráccsal felújításra kerül.  

 

Király József: 

 

A hozzászólást kiegészíti azzal: ha már bevezetnek parkolási szabályokat különböző 

utcákban, akkor ott valamilyen módon rendezni kellene az előkert- és útkapcsolatokat is. 

Nemcsak a Trabant vendéglátóegységnél, de máshol is látható, hogy bizonyos helyeken elég 

hosszú előkertek vannak, amikre az autósok ráparkolnak. Legyen ez kidolgozott és ne 

engedjék meg azt, hogy félig a fűre, zöldfelületre, félig pedig az útra parkolnak, amiért díjat 

szednek, hanem konkrétan legyen kijelölve a parkolóhely, elválasztva azt adott esetben 

útszegéllyel.  

 

Szamler László: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

43/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

A díjfizetési kötelezettség alá tartozó várakozási területeken a közúti járművel történő 

várakozási közszolgáltatásokról és a várakozóhelyek rendeltetéstől eltérő használatáról 

szóló 19/2022. (X.13.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 10.369-1/2025. számú előterjesztését és az 

alábbi határozatot hozta: 
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A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

* * * 

 

 

5.) NAPIRENDI PONT 

 

Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések (7.) 

Előterjesztők: Dr. Fekete Gábor Domicián, Bán János, Dr. Homoki Tamás, Gaál József 

alpolgármesterek 

(A 7209-25/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Szamler László: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztés lényegét, majd megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás 

nincs, módosító javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi ki ért egyet a határozat-

tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

44/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Bán János, Dr. Homoki Tamás, Dr. Fekete Gábor Domicián és Gaál József 

alpolgármester 7209-20/2025. számú előterjesztését és az alábbi döntést hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

* * * 
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6.) NAPIRENDI PONT 

 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat tulajdonában 

lévő gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek, vezető állású munkavállalóinak és 

felügyelőbizottsági tagjainak díjazásával kapcsolatos döntések (8.) 

Előterjesztők: Dr. Fekete Gábor Domicián és Dr. Homoki Tamás alpolgármesterek 

(A 10.633-3/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Szamler László: 

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el. Megkérdezi, történhet-e egyben a szavazás a napirendről? 

 

Dr. Temesvári Péter: 

 

Igen.  

 

Király József: 

 

Javasolja, hogy külön-külön szavazzon a testület minden egyes cégről.  

 

Szamler László: 

 

Egyetért a javaslattal, ezért megkérdezi ki ért egyet a Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. 

tekintetében a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

45/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

I. A Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. vezető tisztségviselője díjazásának 

megállapítása 

II. A Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. vezető tisztségviselője, vezető állású 

munkavállalói teljesítménykövetelményeinek elfogadása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Fekete Gábor Domicián és Dr. Homoki Tamás alpolgármesterek 10.633-

3/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

I. 

A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. ügyvezetőjének személyi 

alapbérét 2025. március 1. napjától havi bruttó 1.760.000,- Ft összegben határozza meg, 

ügyvezetői munkaszerződésének megfelelő módosítása mellett. 

 

II. 

1.) A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. ügyvezetőjének 

és vezető állású munkavállalóinak (gazdálkodási irodavezető, üzemeltetési 
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irodavezető és forgalomfejlesztési irodavezető) 2025. évi prémiumfeladatait a 

felügyelőbizottság javaslata figyelembevételével az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1. A Társaság 2025. évi saját tőke arányos megtérülés (ROE) mutatójának értéke 

haladja meg a Társaság 2025. évi üzleti tervében szereplő értéket.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 20 %-a illeti meg. 

 

2. A Társaság behajthatatlan vevői tartozás állománya nem haladhatja meg a 2025. évi 

belföldi értékesítés nettó árbevételének 0,1 %-át.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 30 %-a illeti meg. 

 

3. A Társaság a megrendelt menetrendszerinti járatok teljesítése során érje el a 98,5 

%-os mértéket. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 30 %-a illeti meg. 

 

 

4. A Társaság belföldi értékesítés nettó árbevétele haladja meg a 2025. évi üzleti 

tervében szereplő 988.322 eFt összeget. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 20 %-a illeti meg. 

 

A prémiumfeladatok teljesítése esetén a vezető részére a 2025. évi kifizetett bruttó 

személyi alapbérének 25 %-a, a vezető állású munkavállalóknak a bruttó személyi 

alapbérük 25 %-a számolható el. 

 

2.) A bizottság felkéri Dr. Homoki Tamás alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a 

fenti bizottsági döntésekről tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

Szamler László: 

 

Megkérdezi ki ért egyet a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. tekintetében a 

határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

 



27 

 

46/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

I. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője 

díjazásának megállapítása 

II. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője 

teljesítménykövetelményeinek elfogadása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Fekete Gábor Domicián és Dr. Homoki Tamás alpolgármesterek 10.633-

3/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

I. 

 

A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

megbízási díját 2025. március 1. napjától havi bruttó 1.760.000,- Ft összegben határozza meg, 

ügyvezetői megbízási szerződésének megfelelő módosítása mellett. 

 

II. 

 

1.) A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 

ügyvezetőjének 2025. évi prémiumfeladatait a felügyelőbizottság javaslata 

figyelembevételével az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2025. évi tervezett EBITDA érték 

legalább 11 %-os túlteljesítése esetén.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 10 %-a illeti meg. 

 

2. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. részére beérkező panaszok 

számának csökkentése, ezáltal az ügyfél-elégedettség növekedésének elérése. 

Temetkezési ágazatánál ügyfél-elégedettségi kérdőív bevezetése. A 2024. évben 

beérkezett panaszok száma: 132 db.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 10 %-a illeti meg. 

 

3. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. Temetkezési ágazatánál a 

temetőkről és temetkezésről szóló törvény által előírt nyilvántartások készítésére 

és a temetkezési szolgáltatásokat egységesen kezelő „Memoriál” szoftver 

bevezetése a gyorsabb és pontosabb ügyintézés céljából.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 30 %-a illeti meg. 

 

4. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. Városüzemeltetési ágazatánál a 

beérkezett és észlelt feladatok nyilvántartására és kezelésére kialakított szoftver 

bevezetése.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 40 %-a illeti meg. 
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5. A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. vevői tartozás állományának 

csökkentése, az előző két üzleti év vevői követelés átlagösszegének 

figyelembevételével. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium 

összeg 10 %-a illeti meg. 

 

A prémium teljes mértékét az ügyvezető éves bruttó személyi alapbérének 25 %-

ában határozza meg. 

 

2.) A bizottság felkéri Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármestert, hogy a társaság 

ügyvezetőjét a fenti bizottsági döntésekről tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

Szamler László: 

 

Megkérdezi ki ért egyet a Kecskeméti Városgazdasági Nonprofit Kft. tekintetében a 

határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

47/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

A Kecskeméti Városgazdasági Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője díjazásának 

megállapítása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Fekete Gábor Domicián és Dr. Homoki Tamás alpolgármesterek 10.633-

3/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

I. 

A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Városgazdasági Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 

megbízási díját 2025. március 1. napjától havi bruttó 760.000,- Ft összegben határozza meg, 

megbízási szerződésének megfelelő módosítása mellett. 

 

II. 

1.) A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Városgazdasági Nonprofit Kft. 

felügyelőbizottsága elnökének tiszteletdíja 2025. március 1. napjától havi bruttó 

110.000,- Ft, a felügyelőbizottság tagjainak tiszteletdíja 2025. március 1. napjától havi 

bruttó 90.000,- Ft összegre kerüljön emelésre.  
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2.) A bizottság felkéri Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármestert, hogy a társaság 

ügyvezetőjét a fenti bizottsági döntésekről tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

7.) NAPIRENDI PONT 

 

Nem önkormányzati beruházásban megvalósuló útépítés támogatása (9.) 

Előterjesztő: Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester  

(A 7061.3/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Szamler László: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztést.  

 

Alföldy-Boruss Dániel: 

 

A 15353/84 hrsz-ú út egyik szakaszáról van szó, ezt örvendetesnek tartja. Mivel ez egy fontos 

gyűjtőútja a környéknek, ezért felmerül a kérdés, elnevezhető-e?  

 

Dr. Fekete Gábor Domicián: 

 

Az ötletet jónak tartja. Nincs akadálya, de a Som utca ma lényegében zsákutcában végződik. 

A szóban forgó szakasz összeköti az utat a Rozmaring utcával.  

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

 

Nincs akadálya az utca elnevezésének. A Mérnöki Irodához kell egy lakossági kérelmet 

beadni, és elindul a folyamat. Akár a bizottsági tag is megteheti ezt.  

A projekt 14-15 ingatlant érint, ami lakosonként nagyjából 900 ezer Ft-os összegű.  

 

Dr. Fekete Gábor Domicián: 

 

Tájékoztatásul elmondja, hogy az útépítés előkészítése nagyjából két éve tart. Ezek az utcák 

magánutak, amiket át kell venni közúttá. Megköszöni a lakók kezdeményezését és 

szervezését, valamint a városháza támogatását abban, hogy eljuthattak ide.  
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Szamler László: 

 

Úgy gondolja, ez a valódi lokálpatriotizmus példája, hiszen ahhoz, hogy egy város 

megfelelőképpen tudjon fejlődni, szükség van a lakóközösségek összefogására is. Ehhez az 

önkormányzat is hozzátehet azért, hogy az ottani lakóközösség élhetőbb körülményeket 

teremtsen magának. Javasolja az előterjesztés elfogadását. 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

2 tartózkodással a következő határozatot hozta: 

 

48/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Nem önkormányzati beruházásban megvalósuló útépítés támogatása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 7061-3/2025. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Működő Város Bizottság javasolja a 15353/92 hrsz-ú Som utca és a 15353/84 hrsz-ú Som 

utca és Borbolya utca közötti szakasza szilárd burkolatú útépítés megvalósításának 

költségeihez 50 %-os mértékű támogatás biztosítását 13.500.026.- Ft összegben 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Horváth András, a Közterületfenntartási és Beruházási Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

8.) NAPIRENDI PONT 

 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. II. félévi 

munkatervére (10.) 

Előterjesztő: Szamler László elnök 

(A 10378-1/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Alföldy-Boruss Dániel: 

 

Megkérdezi, hogy a Működő Város Bizottság munkatervéhez lehet-e javaslatot tenni, noha 

most közgyűlési munkatervről van szó.  
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Dr. Temesvári Péter: 

 

Jelenleg a napirend tárgya a közgyűlési munkaterv összeállítása. A bizottságok a saját, 

második féléves munkatervüket az adott félévnek az első ülésén fogadják el arra tekintettel, 

hogy a közgyűlés a tárgyi félév megelőző utolsó közgyűlésén (júniusban, de jelenleg 

májusban) dönt a közgyűlés a féléves munkatervéről. Ennek alapján a bizottságok döntenek a 

saját munkatervükről.  

 

Alföldy-Boruss Dániel: 

 

A kérdését azért tette fel, mert a Működő Város Bizottság tekintetében jónéhány kérdést nem 

érintettek. Megkérdezi ezért, hogy azokat várhatóan a júniusi ülésén tárgyalja-e a bizottság? 

Ilyenek pl. a vasútállomás felújítása, a szemétszállítás és a közvilágítás kérdése. Jónéhány 

tárgykört leadtak, kérve azok megtárgyalását.  

 

Dr. Temesvári Péter: 

 

Igen, amennyiben azokat a bizottság felvette a munkatervére és még az előző ülésein nem 

tárgyalta, akkor júniusban lehetősége van még arra, hogy a félévi munkatervét teljesítse a 

bizottság. Ezt megteszik, hozni fogja az iroda az anyagokat.   

 

Király József: 

 

Ez esetben megkérdezi, hogy a bizottság júniusban fog arról beszélni, hogy melyek lesznek a 

második félév bizottsági ülésének a napirendi pontja? Amennyiben nem, akkor az 

előterjesztés szerint legközelebb októberben lesznek ülések. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

 

Az SZMSZ szerint az adott félév első ülésén tárgyalják a bizottságok a saját munkaterveiket. 

Ott valóban eltelik pár hónap a félévtől – ha a közgyűlés így fogadja el a munkatervét –, tehát 

júniustól tekintve. Mivel azonban nem lesz ülés a kettő között, nincs lemaradás, azaz nincs 

olyan, hogy olyan ülés kerül megtartásra, ahol nincs tervszerű menetrend. Abban az esetben, 

ha szeptember végén lenne a közgyűlés és nem október elején - ahogyan egyébként szokott 

lenni -, akkor nagyjából egy hét különbség van a szokásos menetrendhez képest.  

 

Szamler László: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs. Mivel 

javaslat nem érkezett, ezért megkérdezi, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság a közgyűlés 2025. 

II. félévi munkatervére tett, a határozat mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja 

kiegészíteni? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

2 tartózkodással a következő határozatot hozta:  
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49/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. II. félévi 

munkatervére 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Szamler László bizottsági elnök 10.378-1/2025. számú előterjesztését és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A Működő Város Bizottság a közgyűlés 2025. II. félévi munkatervére tett, a határozat 

mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

A 49/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat melléklete 

 

1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló 

23/2024. (XII. 23.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

2.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2026. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

3.) A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Szabályozási Bizottság 
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4.) Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 33/2015. (XII.17.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:   Szabályozási Bizottság 

 

5.) Kecskemét megyei jogú város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) 

rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  Kulturális Bizottság, 

     Szabályozási Bizottság 

 

6.) Kecskemét Megyei Jogú Város TOP PLUSZ Városfejlesztési Programtervének 

módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

7.) Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának 

felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

 

8.) Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Fejlődő Város Bizottság, 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

       

9.) Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2026. I. félévi munkaterve 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

10.) Víziközmű vagyonnal kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Működő Város Bizottság  

 

11.) Döntés a Kecskeméti Katona József Múzeum intézményvezető (igazgató) munkakörének 

betöltéséről 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

12.) Pályázat kiírása a Katona József Könyvtár intézményvezető (igazgató) munkakörének 

betöltésére 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

13.) Pályázat kiírása a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház intézményvezető (igazgató) 

munkakörének betöltésére 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 
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14.) Döntés Kecskemét Megyei Jogú Város Közlekedési Koncepciójának elfogadásáról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

15.) Döntés a 2025. évi Európai Mobilitási Hét programsorozatról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

16.) Készülő új Településrendezési Terv véleményezési dokumentációjának véglegesítése 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

17.) Településrendezési eszközök módosításának véleményezési eljárás lezárása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

 

18.) Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, településrendezési 

szerződések  

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

 

19.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 

felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

Véleményezésre megkapja:   Szociálpolitikai Kerekasztal 

 

20.) Önkormányzati fenntartású bölcsődék 2026. évi nyári nyitvatartási idejének 

meghatározása 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

 

21.) Népkonyhai ellátásra vonatkozó ellátási szerződés módosítása 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

 

22.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2026. évi belső ellenőrzési terve 

Előterjesztő:    Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

23.) Beszámoló a 2025. II. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

 

24.) Beszámoló a 2025. III. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

25.) Beszámoló a 2025. I. félévben lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 
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26.) Beszámoló a Magyar Államtól ingyenes önkormányzati tulajdonba átvett ingatlanok 

hasznosításáról 

Előterjesztő:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

 

* * * 

 

 

9.) NAPIRENDI PONT 

 

A 37/2025. (V. 16.) MVB. számú határozat módosítása (12.) 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

(A 4845-23/2025. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Szamler László: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztést, ami arról szól, hogy a Kecskeméti Városüzemeltetési Kft. 

a 2024. évi beszámolóban 36.720.000 Ft-os adózott eredmény felosztását kéri módosítani a 

következők szerint: 80.592.000 Ft-os összeget fejlesztési tartalékba, a fennmaradó 6.128.000 

Ft-ot pedig eredménytartalékba szeretné áthelyezi. Úgy gondolja, hogy ezzel az 

eszközbeszerzéssel a cég hatékonyabban tudja a jövőben végezni a munkáját, ezért javasolja 

az előterjesztés elfogadását.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem hangzott 

el, ezért megkérdezi ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

50/2025. (V. 27.) MVB. számú határozat 

A 37/2025. (V. 16.) MVB. számú határozat módosítása  

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Működő Város Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 4845-23/2025. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

 

1.) A bizottság úgy dönt, hogy a 37/2025. (V.16.) MVB. számú határozat I/1. pontját az 

alábbiak szerint módosítja. 

 

„A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2024. évi 

gazdálkodására vonatkozó számviteli törvény szerinti beszámolóját 1.590.470 eFt 

mérlegfőösszeggel, 86.720 eFt adózott eredménnyel és 778.274 eFt saját tőkével 

elfogadja, azzal, hogy a 86.720 eFt adózott eredményéből 80.592 eFt-ot fejlesztési 

tartalékba és a fennmaradó 6.128 eFt-ot eredménytartalékba helyezze.” 
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2.) A bizottság felkéri Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármestert, hogy a társaság 

ügyvezetőjét a bizottság döntéséről tájékoztassa. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

Szamler László: 

 

Bejelenti, hogy a következő napirendi pont tárgyalására zárt ülés keretében kerül sor, ezért 

kéri, hogy az ülésteremben csak a bizottság tagjai, a jegyző, az aljegyzők, az érintett iroda- és 

osztályvezetők, valamint a jegyzőkönyvvezetők tartózkodjanak. 

 

 

A JEGYZŐKÖNYV 37-38. OLDALAI A ZÁRT ÜLÉS ANYAGÁT TARTALMAZZÁK 

KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN
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Szamler László: 

 

Kihirdeti a zárt ülésen hozott határozatot, amely szerint a bizottság a Bács-Kiskun Vármegyei 

Közgyűlés által alapított dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására nem tett javaslatot. 

 

Ezt követően megállapítja, hogy a bizottság a napirendi pontok tárgyalását befejezte, ezért 

megköszönve a jelenlévők részvételét, valamint a bizottság munkáját, az ülést 12 óra 00 

perckor bezárja azzal, hogy a soron következő ülés 2025. június 24-én lesz. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

  Szamler László s.k.     Király József s.k. 

        elnök          társelnök 


